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Til stede:  
Forskningsledere: Ingrid Melle, Terje R. Pedersen, Karin C. Lødrup Carlsen, John-Anker Zwart, Stein Kvaløy, Theis Tønnessen, Tor Inge Tønnessen, Jens Petter Berg, Kristin 
Bjordal. Fra Campus Ahus: Tom Øresland, Torleif Ruud. Øvrige: Ivar P. Gladhaug (møteleder), Lillian Kramer-Johansen (møteleder), Hanne F. Harbo, Hans Mossin, Wenche 
Reed, Hilde Irene Nebb (observatør), Aino Rinhaug (referent). 
Inviterte: Katrine Ore (Medfak), Nihal Dharmasiri Perera (USIT), Mette Sollihagen Hauge (UiO) til sak 2; Ingvild Hafstad, Ingvild Utne og  Pål Bakke (OUS) til sak 8 
Forfall: Erlend Smeland, Dan Atar, Leiv Arne Rosseland, Per Morten Sandset, Jarlis Wesche, Hilde Lurås, Trygve Holmøy. 
 
 
Sak Sentrale diskusjonspunkter Konklusjon/ oppfølging Ansvarlig/ frist 

UIO-SAKER OG FELLESSAKER 
1/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Godkjenning av referat 
fra forrige møte 

Referat godkjent, ingen kommentar. Godkjent.   

2/2015 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

TSD - Tjenester for 
Sensitive Data 2.0 
(TSD) 

Mette Sollihagen Hauge, seniorrådgiver ved Avdeling for 
fagstøtte, UiO orienterte først om kvalitetssystemet for 
medisinsk og helsefaglig forskning, samt om strategisk 
samordning mellom UiO og andre institusjoner. Når det 
gjelder bruk av TSD, skal prosjektleder ved UiO  
inngå bruksavtale med USIT for lagring av data i TSD for 
sitt eget prosjekt, både når dette er pålagt og/eller det 
anbefales.   

Se for øvrig MSHs presentasjon 
som vedlegg.  

 

3/2014 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Status samarbeid 
UiO/OUS om eksternt 
finansierte prosjekter 

Samarbeidet mellom forskningsstøttefunksjonene ved 
OUS og UiO er vesentlig forbedret, og eksisterende 
struktur anses å være et godt utgangspunkt for styrket 
samarbeid når det gjelder ekstern finansiering. Enhetene 
har relativt ulike oppgaver, og det legges ikke lenger opp 
til en organisatorisk sammenslåing av enhetene, slik en 
arbeidsgruppe foreslo tidligere. I styringsgruppen for 
prosjektet er det enighet om å videreføre 

Forslag legges frem for 
Samarbeidsorganet 6. mars. 
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nettverksmodellen. Det skal legges til rette for mest 
mulig like betingelser for forskergrupper tilhørende UiO 
og OUS.  

4/2014 
Ansvarlig:  
EBS/IPG 
 

Open Access Det ble kort orientert om Klinmeds tilnærming til Open 
Access og miljøene oppfordres sterkt til å invitere Aino 
(og eventuelt andre fra UiO) til sine møtefora for 
nærmere informasjon.   

  

5/2015 
Ansvarlig: 
EBS/IPG 

Status regionale IKT-
tjenster for forskning, 
herunder kartlegging av 
betalingsvilje for 
tjenester fra UiO 

IKT-tilbudet til forskere er som kjent utilstrekkelig og 
varierer innad i OUS, og mellom helseforetak i HSØ. Det 
regionale prosjektets fase 1 innebærer å gjøre en 
grunnpakke med IKT-tjenester fra UiO tilgjengelig for 
forskere i HSØ, som ikke ellers har UiO-tilgang, gjennom 
tilgangsstyrt tilknytning til UiO-nett og med ulike 
programpakker (se utsendt notat). Dette krever at 
forskningsmiljøene betaler ekstra for tjenesten. I tillegg 
må grunnkostnader betales av helseforetaket. Det 
regionale prosjektet ønsker en grov kartlegging av hvor 
mange forskere dette er aktuelt for før prosjektets fase 1 
tas videre. Bestillingen og forutsetningene/alternativene 
er imidlertid såpass uklare p.t. at forskningslederne må 
avvente en mer konkret bestilling før interessen for en 
slik betalingstjeneste kartlegges.  

FL avventer kartlegging til en 
mer spesifikk bestilling kommer 
fra EBS.  
 
LKJ ettersender også FL en 
status over IKT-situasjonen og 
hva som er i ferd med å 
forbedres i regionen det 
nærmeste året. Dette er en epost 
sendt fra OUS og HSØ v/ledelsen 
i Sykehuspartner, som svar på en 
kritisk henvendelse fra frustrert 
forsker (henvendelse som også 
ble sendt div. toppledere og 
stortingsrepresentanter). 

 

/2014 
Ansvarlig:  
IPG 

Orienteringssaker UiO: 
- Mva 

Temaet har kommet opp blant annet i forbindelse med 
bruk av dyrestallen og fakturering mellom 
institusjonene, som i utgangspunktet er mva-pliktige 
tjenester. Det arbeides med å finne løsninger som kan 
komme innenfor unntaksreglene på dette området (mva-
fritak).  
 

Det jobbes med å utforme en 
samarbeidsavtale, som kan 
danne grunnlag for mva-fritak 
(må deretter vurderes av 
skattemyndighetene).   
 
Endringer fra og med 2015 i 
mva-regelverket (mva-fritak på 
private tjenester solgt til offentlig 
virksomhet) kan også bidra til å 
løse deler av problematikken.  

 

OUS-SAKER 
7/2014 
Ansvarlig:  

Kartlegging av 
forskningsgruppers 

I henhold til vedtatt Handlingsplan for forskning 2013-
2015 skal det gjennomføres en enkel evaluering av 

Kommentarer og 
tilbakemeldinger sendes 
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EBS/IPG 
 

funksjonsmåte/struktur 
– status 
og forslag fra 
arbeidsgruppen 

hvordan forskningsgruppene fungerer, i samarbeid med 
UiO. Theis Tønnessen og Lillian Kramer-Johansen 
orienterte om prosessen så langt og ba om tilbakemelding 
fra forskningslederne, blant annet på forslag til 
spørreskjema. Det er skissert en to-trinnsprosess med 1) 
spørreskjema, 2) intervjuer med klinikkens 
forskningsledere. Skjemaet i trinn 1 skal sendes ut til 
forskningsgruppeledere og to gruppemedlemmer i hver 
gruppe. Det ble gitt en rekke kommentarer som tas med 
til vurdering i det videre arbeid (er notert og oppsummert 
utenom referatet). Saken tas opp på nytt i neste møte.  
 

ansvarlige fra arbeidsgruppen 
for videre utforming av 
undersøkelsen.  
Saken tas opp på nytt i neste 
møte. 

8/2015 
Ansvarlig:  
EBS 
 

Revidert handlingsplan 
for 
forskningsformidling 

Sykehusets Forskningsstrategi 2011-2015 følges opp ved 
hjelp av rullerende handlingsplaner på institusjonelt 
nivå og for hver klinikk. I tillegg har vi noen delplaner. 
Dette er en delplan for forskningsformidling, som også 
er forankret i sykehusets kommunikasjonsstrategi. 
Planen har i en tidligere versjon vært forelagt FLF. 
Vedlagte versjon er noe revidert og spisset, og det ble 
bedt om eventuelle innspill til før planen endelig vedtas. 
Det ble gitt kommentarer mht hvordan kliniske studier 
profileres på nett, men her pågår også et større nasjonalt 
fellesprosjekt, som må avventes. For øvrig tilslutning til 
planen.  
 

Eventuelle tilbakemeldinger på 
planen sendes snarest mulig 
kommunikasjonsavdelingen 
v/Invgild Utne og Stab FIU v/Pål 
Bakke for oppfølging. Dersom 
ingen tilbakemeldinger mottas 
anses planen som gjeldende. 
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9/2014 
Ansvarlig:  
EBS  
 

Orienteringssaker OUS 
- a: Arealkartlegging i regi 

av UiO v/IPG 
 

- b: Nasjonalt senter for 
Digitalt Liv – søknad til 
NFR der OUS 
inngår som node. Videre 
prosess med 
prosjektsøknader. 
 
- c: Ledermøtets 
behandling av sak om 
forskningsfinansiering 
 
-d: Orientering om 
tildeling kvalitetesregistre 
og 
forskningsbiobanker v/ 
Wenche Reed 
 
-e: Forberedelse til senere 
diskusjon om kulturelle 
ledelsesutfordninger i 
enkelte forskningsmiljøer, 
jf også tidligere 
orientering fra 
forskningsombudet. 

A: For å sikre en optimal utnyttelse av areal, ønsker UiO 
å kartlegge alt areal disponert av universitetet. Man 
ønsker i første omgang å se på bruk av KDI-arealer på 
RH. Øvrig regulering av arealbruk mellom UiO og OUS 
går i en annen prosess (arbeidsgruppe), der det p.t. 
foreligger noen juridiske uenigheter som må løses på et 
høyere nivå enn mellom OUS og Det medisinske 
fakultet. 
 
B: Det oppfordres til å sette seg inn i rammene for 
søknadsprosess og krav. Nærmere informasjon kommer 
fra forskningsstøtteenhetene ved UiO og OUS 
(koordinert). 
 
C: God diskusjon om temaet på Ledermøtet; kommer 
tilbake til saken i senere FLF. Det er ønskelig at FL 
diskuterer oppfølging med klinikkleder. 
 
D: WR orienterte om søknadene som er kommet inn og 
hvordan de er behandlet/vurdert i Biobank- og 
registerutvalget. Jevnt over gode søknader, der noen få 
faller utenfor rammene for tildeling. Innstillingen vedtas 
av direktør forskning, innovasjon og utdanning og 
forelegges Ledermøtet til orientering.  
 
E: utsettes 
 

  

10/2014 
Eventuelt 

 Livsvitenskapssbygget – kort om status v/Jens Petter 
Berg, som er OUS’ reprsentant i arbeidsgruppe som 
vurderer hvilke miljøer som skal lokaliseres til bygget. 
Svært stramme frister (ultimo mars).   

Saken følges opp i senere møter.   

 

 


